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Wyciąg z protokołu Nr XLV 

z sesji Rady Powiatu w Kętrzynie 

24 lutego 2022 roku, godz. 13:30 

w trybie zdalnym  
 

 

 

Ustawowy skład Rady Powiatu w Kętrzynie stanowi 19 radnych, podczas rozpoczęcia obrad 

nieobecni: radny Mirosław Sieniakowski. Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu. Obrady 

prowadziła Przewodnicząca Rady Powiatu w Kętrzynie Urszula Baraniecka. Posiedzenie odbyło się  

w trybie zdalnym poprzez wideokonferencję.  

 

Ad. pkt 1 

OTWARCIE SESJI 

O godz. 13:30 Przewodnicząca Rady Urszula Baraniecka otworzyła XLV sesję Rady Powiatu  

w VI kadencji powitała zebranych radnych i stwierdziła prawomocność obrad.   

 

 Przewodnicząca Rady poinformowała, że w wyborach przedterminowych na Burmistrza Korsz 

wziął udział radny Jan Adamowicz, który zdecydowaną większością głosów został wybrany na to 

stanowisko. Przewodnicząca dodała, że w związku z tym nastąpiło wygaśnięcie mandatu radnego Rady 

Powiatu w Kętrzynie i podziękowała panu Janowi Adamowiczowi za dotychczasową współpracę. 

Następnie Przewodnicząca poinformowała, że w miejsce wygaszonego mandatu wstąpiła pani Ewa 

Wronisz. 

 Przewodnicząca poprosiła, obecnego podczas wideokonferencji, pana Jana Adamowicza  

o zabranie głosu.  

 

 Pan Jan Adamowicz powiedział, że bardzo dobrze wspomina czas spędzony na wspólnych 

sesjach Rady Powiatu oraz posiedzeniach komisji i stwierdził, że nie były to zmarnowane trzy lata 

pracy, ponieważ udało się zrobić wiele fajnych rzeczy. Pan Adamowicz życzył radnym, aby w kolejnych 

latach tej kadencji podejmowali same dobre decyzje, które będą uzyskiwały poparcie mieszkańców 

powiatu. 

 Starosta Michał Kochanowski pogratulował panu Adamowiczowi objęcia stanowiska 

Burmistrza i powiedział, że współpraca z panem Janem jako radnym i przewodniczącym komisji to duża 

satysfakcja, ponieważ współpraca przekuwała się w wymierne rezultaty na rzecz powiatu kętrzyńskiego 

i gminy Korsze. Starosta dodał, że teraz współpraca również będzie owocnie kontynuowana na trochę 

innym poziomie.  

 

Ad. pkt  2 

PRZYJĘCIE ŚLUBOWANIA NA RADNEGO RADY POWIATU W KĘTRZYNIE 

  

 Przewodnicząca dodała, że za chwilę odczyta rotę ślubowania. Przewodnicząca powiedziała, że 

zgodnie z trybem określonym w § 7 ust. 3 i 4 Statutu Powiatu Kętrzyńskiego prosi panią Ewę Wronisz  

o powstanie i złożenie ślubowania poprzez  wypowiedzenie słowa „ŚLUBUJĘ”, przy czym radna, według 

własnej woli, może dodać zdanie „TAK MI DOPOMÓŻ BÓG”. 
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 Przewodnicząca Rady Powiatu odczytała rotę ślubowania, po czym pani Ewa Wronisz 

wypowiedziała słowo „ŚLUBUJĘ”. 

 

 Po złożonym ślubowaniu radna Ewa Wronisz powiedziała, że objęty mandat radnej Rady 

Powiatu w Kętrzynie chciałby sprawować rzetelnie, uczciwie i z pełnym zaangażowaniem na rzecz 

mieszkańców, a przede wszystkim liczy na dobrą współpracę z radnymi i ze swojej strony ją deklaruje.  

 

Ad. pkt  3 

PRZEDSTAWIENIE PORZĄDKU OBRAD 

  

Na wstępie Przewodnicząca przedstawiła porządek posiedzenia i poprosiła o zgłaszanie 

wniosków o jego zmianę. 

1. Otwarcie XLV sesji Rady Powiatu w Kętrzynie i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przyjęcie ślubowania na radnego Rady Powiatu w Kętrzynie. 

3. Przedstawienie porządku obrad - zgłaszanie wniosków w sprawie jego zmian. 

4. Sprawozdanie Starosty Kętrzyńskiego z prac Zarządu Powiatu w Kętrzynie w okresie 

międzysesyjnym. 

5. Zapytania do Starosty Kętrzyńskiego i członków Zarządu Powiatu dotyczące złożonego 

sprawozdania. 

6.   Odpowiedzi na zadane zapytania do Starosty Kętrzyńskiego i członków Zarządu Powiatu. 

7. Interpelacje i zapytania. 

8. Informacje, oświadczenia i wolne wnioski. 

9. Informacja na temat funkcjonowania Powiatowego Domu Dziecka w Reszlu i Kętrzynie w 2021 r. 

10. Informacja na temat funkcjonowania Domu Pomocy Społecznej w Kętrzynie w 2021 r. 

11. Podjęcie uchwał w sprawach: 

a) zmiany składu osobowego komisji stałej problemowej Budżetu, Promocji, Transportu, 

Infrastruktury, Rolnictwa i Ochrony Środowiska Rady Powiatu w Kętrzynie; 

b) powołania Przewodniczącego komisji stałej Budżetu, Promocji, Transportu, Infrastruktury, 

Rolnictwa i Ochrony Środowiska Rady Powiatu w Kętrzynie; 

c) udzielenia pomocy finansowej Samorządowi Województwa Warmińsko-Mazurskiego na 

dofinansowanie zadań związanych z funkcjonowaniem Biura Regionalnego Województwa 

Warmińsko-Mazurskiego w Brukseli w roku 2022; 

d) powołania komisji konkursowej w celu przeprowadzenia konkursu na stanowisko dyrektora 

Zespołu Opieki Zdrowotnej w Reszlu; 

e) uzupełnienia składu osobowego Rady Społecznej Szpitala Powiatowego w Kętrzynie; 

f) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Kętrzyńskiego na lata 2022 – 2035; 

g) zmian w budżecie powiatu na rok 2022; 

h) przedłużenia terminu do załatwienia skargi na działania Powiatowego Centrum Pomocy 

Rodzinie w Kętrzynie. 

12. Podjęcie stanowiska w sprawie wyrażenia zgody na użycie herbu Powiatu Kętrzyńskiego. 

13. Przyjęcie protokołu z XLIV sesji Rady Powiatu w dniu 20 stycznia 2022 r. 

14. Zamknięcie XLV sesji Rady Powiatu w Kętrzynie. 

 

 Starosta Michał Kochanowski zgłosił wniosek o wprowadzenie w podpunkcie f) projektu 

uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XL/333/2021 Rady Powiatu w Kętrzynie z dnia 21 października 

2021 roku w sprawie ustalenia na obszarze powiatu kętrzyńskiego opłat za usuwanie pojazdu  z drogi   

i  jego przechowywanie na parkingu strzeżonym oraz wysokości kosztów w przypadku odstąpienia od 
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wykonania dyspozycji usunięcia pojazdu, obowiązujących w 2022 roku. 

Starosta wyjaśnił, że jest to spowodowane unieważnieniem pierwszego postępowania, 

ponieważ kwota zgłoszona przez oferenta znacznie przekroczyła możliwości budżetowe. Starosta 

dodał, że postępowanie zostało powtórzone z datą składania ofert do dnia 23 lutego 2022 r., dlatego 

projekt uchwały nie mógł być wprowadzony do porządku wcześniej. Starosta wyjaśnił, że w drugim 

postępowaniu udało się uzyskać znacznie niższą cenę  

 

Radni jednogłośnie głosami 18 „za” przyjęli zaproponowaną zmianę w porządku obrad. 

 

 

Ad. pkt  4 

SPRAWOZDANIE STAROSTY KĘTRZYŃSKIEGO Z PRAC ZARZĄDU POWIATU  

W KĘTRZYNIE W OKRESIE MIĘDZYSESYJNYM 

 

Przechodząc do kolejnego punktu obrad Przewodnicząca Rady Urszula Baraniecka poprosiła 

Starostę Michała Kochanowskiego o przedstawienie sprawozdania. 

 

Starosta poinformował, że sprawozdanie z prac Zarządu Powiatu w okresie od 20 stycznia 2022 

r. do 24 lutego 2022 r. radni otrzymali wraz z materiałami sesyjnymi. Sprawozdanie stanowi załącznik 

nr 2 do protokołu. Starosta odnosząc się do sprawozdania przedstawił następujące działania: 

1) Zarząd Powiatu zapoznał się z informacją o najkorzystniejszej ofercie w postępowaniu na 

realizację zadania pn. „Przebudowa drogi powiatowej nr 1711 N na odcinku Mołtajny – Asuny 

– Święty Kamień”. Starosta wyjaśnił, że jest to pierwsze zadanie w ramach Programu Inwestycji 

Strategicznych, a kolejne zapytanie będzie ogłoszone prawdopodobnie w poniedziałek. 

Dodatkowo Zarząd Powiatu podjął decyzję o realizacji zadań wspólnych z Gminą Wiejską 

Kętrzyn – dokumentacja na drogę powiatową na odcinku od drogi wojewódzkiej  

w miejscowości Filipówka do miejscowości Linkowo oraz z Gminą Reszel – przebudowa drogi 

powiatowej nr 3914 N ul. Norwida w Reszlu; 

2) Zarząd Powiatu zadecydował o wniesieniu apelacji od wyroku Sądu Okręgowego  

w Białymstoku z powództwa Przedsiębiorstwa Robót Drogowo-Mostowych OSTRADA; 

3) Zarząd Powiatu zapoznał się z informacją o odstąpieniu od przeprowadzenia postępowania pn. 

Kętrzyńska Grupa Zakupowa dostawa energii elektrycznej w okresie od 1 kwietnia 2022 roku 

do 31 marca 2023 roku. Starosta wyjaśnił, że zostało ogłoszone zapytanie z wolnej ręki,  

a informacja na temat rozstrzygnięcia znajduje się w sprawozdaniu; 

4) Zarząd Powiatu w drodze uchwały wyraził zgodę na sprzedaż w drodze licytacji motocykla 

marki Romet. Starosta poinformował, że pierwsza licytacja była nieskuteczna, a dziś odbywał 

się druga i motocykl został sprzedany za 1000 zł; 

5) Zarząd Powiatu zapoznał się z uchwałą RIO w sprawie możliwości sfinansowania planowanego 

deficytu w roku 2022; 

6) Zarząd Powiatu zapoznał się z protokołami z weryfikacji przedstawionych rozliczeń dotacji 

udzielonych przez Powiat Kętrzyński w roku 2021; 

7) Zarząd Powiatu zapoznał się z informacją o wykonaniu budżetu Powiatu Kętrzyńskiego za 

grudzień 2021 roku. Starosta poinformował, że dochody były na poziomie 100,2%, wydatki 

zrealizowano w 87,6% planu; 

8) Zarząd Powiatu w drodze uchwały ustalił miesięczne stawki czynszu za 1m2 obowiązujące  

w roku 2022; 

9) Zarząd Powiatu zapoznał się z bieżącą sytuacją Szpitala Powiatowego w Kętrzynie. Starosta 

poinformował, że prawdopodobnie do końca marca szpital będzie jeszcze zakaźny,  
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a w kwietniu będzie powracał do swoich podstawowych funkcji. Ponadto Starosta powiedział, 

że dokumentacja na budowę bloku operacyjnego jest już ukończona i trwają uzgodnienia ze 

Strażą Pożarną, Powiatową Stacją Sanitarno-Epidemiologiczną oraz Konserwatorem Zabytków; 

10) Zarząd Powiatu ogłosił konkurs ofert na realizację zadań publicznych przez podmioty sektora 

pozarządowego; 

11) Zarząd Powiatu w drodze uchwał przyjął sprawozdania z wykonania zadań w roku 20221; 

12) Zarząd Powiatu w drodze podjętej uchwały dokonał zmiany w regulaminie organizacyjnym 

Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Kętrzynie; 

13) Starosta poinformował, że do 28 lutego jest możliwość złożenia wniosków do Programu 

Inwestycji Strategicznych oraz Programu PGR i zostaną złożone w oparciu o ustalenia  

z posiedzeń komisji. 

 

Ad. pkt 5 

ZAPYTANIA DO STAROSTY KĘTRZYŃSKIEGO I CZŁONKÓW ZARZĄDU 

Radny Jarosław Pieniak zapytał czy będą kolejne przetargi na sprzedaż nieruchomości przy  

ul. Krasickiego w Reszlu, czy może Zarząd Powiatu ma inny pomysł na zagospodarowanie obiektów po 

byłym Specjalnym Ośrodku Szkolno-Wychowawczym w Reszlu.  

Radny Ryszard Kawczyński wrócił uwagę, że przekazywanie środków samorządowych 

Komendzie Powiatowej Policji na zakup firanek nie jest uzasadnione 

 

Ad. pkt 6 

ODPOWIEDZI NA ZAPYTANIA DO STAROSTY KĘTRZYŃSKIEGO I CZŁONKÓW ZARZĄDU POWIATU 

  Starosta Michał Kochanowski poinformował, że Powiat współfinansuje pobyt młodych 

policjantów, którzy w okresie letnim wspomagają naszą komendę i stąd prośba na zasadzie 

partnerskiej współpracy.  

 Następnie Starosta odpowiedział na pytanie radnego Jarosława Pieniaka i wyjaśnił, że są dwie 

możliwości, a mianowicie przejście w tryb negocjacji, przy czym można zaproponować spłatę ratalną 

ale Zarząd podjął decyzję, że jeszcze raz przeprowadzi przetarg bez obniżania ceny. Starosta 

poinformował, że z uwagi na sytuację na wschodzie polecił przygotowanie zapytania do Wojewody, 

ponieważ być może ten obiekt mógłby zostać wykorzystany na potrzeby uchodźców z Ukrainy.  

 

Ad. pkt 7 

INTERPELACJE I ZAPYTANIA 

 

 Przewodnicząca poinformowała, że w okresie międzysesyjnym wpłynęły dwie interpelacje 

radnego Jarosława Pieniaka. Przewodnicząca poprosiła radnego o przedstawienie treści interpelacji.  

 Radny Jarosław Pieniak odczytał interpelacje, które stanowią załącznik nr 3 i 4 do protokołu.  

 

 Radny Ryszard Kawczyński odczytał interpelację dotyczącą skierowania prośby do Powiatowej 

Stacji Sanitarno-Epidemiologicznej o sprawdzenie warunków sanitarnych w przychodni przy ul. Krótkiej 

w Kętrzynie (zał. nr 5). 

 Radny Krzysztof Tytman powiedział, że jesteśmy powiatem, gdzie jest prężnie działający 

Związek Ukraińców oraz przebywa tu wielu pracowników z Ukrainy, wobec czego jesteśmy szczególnie 

zobowiązani do pomocy osobom, które będą tego potrzebowały. Radny powiedział, że w jego opinii już 

jesteśmy w stanie kryzysu. Radny dodał, że jako samorząd o szczególnym położeniu i historii 

powinniśmy zrobić dużo w tym temacie. Radny zapytał czy przewidywane są działania organów 

kryzysowych i innych, aby ewentualnie uaktywnić organizacje narodowościowe, które mogą w tej 

sytuacji pomóc.  
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 Starosta poinformował, że podczas cotygodniowych spotkań Konwentu Powiatów Polskich 

Województwa Warmińsko-Mazurskiego jesteśmy w stałym kontakcie z Zarządzaniem Kryzysowym 

Wojewody i już dwa tygodnie temu samorządy otrzymały pisma, aby wskazać miejsca, gdzie mogliby 

przebywać uchodźcy z Ukrainy. Starosta dodał, że Wójtowie Gminy Barciany i Srokowo poinformowali, 

że mieszkańcy sami zgłaszają się aby przyjmować uchodźców w swoich domach. Starosta powiedział 

również, że podczas pandemii szpital otrzymał dużą ilość sprzętu medycznego, w związku z czym 

Dyrektor przeprowadzi inwentaryzację, po czym podejmie decyzję jaki sprzęt mógłby przekazać do 

Włodzimierza.  

 Radny Lech Ryndzionek powiedział, że podczas ostatniej sesji składał zapytanie dotyczące 

wypłacania dodatków dla nauczycieli Specjalnego Ośrodka Szkolno-Wychowawczego i zapytał czy 

sprawa została wyjaśniona.  

 Przewodnicząca Rady zapytała, czy radny składał zapytanie na piśmie. 

 Radny powiedział, że nie złożył go na piśmie, ponieważ uważa, że ta sprawa nie wymaga 

wielkiego nakładu pracy.  

 Naczelnik Danuta Tomczak wyjaśniła, że do Centrum Usług Wspólnych nie wpłynęło zapytanie 

na piśmie, w związku z czym odpowiedź nie została udzielona. Naczelnik poprosiła o sformułowanie 

zapytania na piśmie.   

 

Ad. pkt 8 

INFORMACJE, OŚWIADCZENIA I WOLNE WNIOSKI 

  Przewodnicząca poinformowała, że w okresie międzysesyjnym wpłynęła do Rady Powiatu 

informacja na temat dotacji udzielonych w II półroczu 2021 roku, którą radni otrzymali drogą mailową 

(zał. nr 6).   

 Ponadto Przewodnicząca Urszula Baraniecka oświadczyła, iż wyraża sprzeciw wobec 

ograniczania autonomii szkół, która jest wartością szkoły rozumianej jako wspólnota uczniów, 

nauczycieli i ich rodziców, a przyjęcie zapisu w ustawie, według którego szkoła musi uzyskać zgodę 

kuratora na organizowanie spotkań z przedstawicielami różnych środowisk czy współpracę  

z organizacjami, stowarzyszeniami czy też fundacjami w ramach planu wychowawczego szkoły jest nie 

do przyjęcia i zagraża pluralizmowi szkół. Radna dodała, iż jednocześnie uważa, że regulacje zawarte  

w ustawie, która czeka na podpis Prezydenta, w znacznym stopniu ograniczają rolę organu 

prowadzącego, a dotyczy to sytuacji, kiedy dyrektor nie zrealizuje w określonym terminie zaleceń 

wynikających z przeprowadzonych czynności nadzoru pedagogicznego. Przewodnicząca dodała, że  

w takim przypadku jeśli organ prowadzący nie odwoła dyrektora w ciągu 14 dni to odwoła go kurator 

na mocy ustawy. Przewodnicząca zwróciła uwagę na to, że przepisy nie określają wagi niewykonanych 

zaleceń, co może oznaczać, że niewykonanie nawet drobnych zaleceń lub niemożliwych do realizacji 

spowoduje odwołanie dyrektora w trakcie roku szkolnego bez wypowiedzenia .  

 

Ad. pkt 9 

Informacja na temat funkcjonowania Powiatowego Domu Dziecka w Reszlu i Kętrzynie w 2021 r. 

  

a) Powiatowy Dom Dziecka w Reszlu 

 

Przewodnicząca Rady poinformowała, że Dyrektor Katarzyna Policha przygotowała 

sprawozdanie na temat funkcjonowania Powiatowego Domu Dziecka w Reszlu w 2021 r., które 

zostało przekazane radnym drogą mailową (zał. nr 7). Przewodnicząca poprosiła o przedstawienie 

najważniejszych informacji.  

Dyrektor Katarzyna Policha poinformowała, że w roku 2021 roku placówka została 

przekształcona zgodnie ze standaryzacją i obecnie jest w niej 14 miejsc socjalizacyjnych. Dodała, że 
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na koniec roku było 12 wychowanków, a obecnie 11. Dyrektor poinformowała, że przez cały 2021 

rok nie było przyjęć, aby dostosować liczbę wychowanków do wymogów.  

Radny Piotr Węglarski poprosił o wyjaśnienie współpracy PDD z policją i na czym ona polega. 

Dyrektor wyjaśniła, że zdarzają się interwencje, ale aby zapobiegać takim sytuacjom, 

zapraszani są policjanci na spotkania z dziećmi, których tematem jest bezpieczeństwo poruszania 

się w Internecie oraz  konsekwencje prawne różnych działań. 

 

 

b) Powiatowy Dom Dziecka w Kętrzynie 

 

Przewodnicząca Rady poinformowała, że Dyrektor Bożena Biegańska – Wójtowicz 

przygotowała sprawozdanie na temat funkcjonowania Powiatowego Domu Dziecka w Kętrzynie  

w 2021 r., które zostało przekazane radnym drogą mailową (zał. nr 8). 

Dyrektor poinformowała, że PDD w Kętrzynie przygotowany jest na 14 wychowanków, w tym 

są 4 miejsca interwencyjne. Dyrektor dodała, że rok 2021  był wyjątkowo trudny, ponieważ przyjęto 

65 osób, w tym 5 dzieci z Polski i 59 cudzoziemców. Dyrektor poinformowała, że cudzoziemcy 

pochodzili z następujących krajów: Afganistan, Irak, Somalia, Gwinea, Rosja, Syria, Tadżykistan. 

Dyrektor powiedziała, że byli to sami chłopcy i wielu z nich przewieziono po przekroczeniu granicy  

z Białorusią. Dyrektor poinformowała, że kadrze PDD Kętrzyn pomaga Strzeżony Ośrodek dla 

Cudzoziemców w Kętrzynie oraz Departament Spraw Uchodźczych i Pomocy Socjalnej, a także 

organizacje pozarządowe, które pomagały w tłumaczeniu i udzielały pomocy psychologicznej.  

  Radny Mirosław Bobrowski zapytał ilu aktualnie cudzoziemców przebywa w Powiatowym 

Domu Dziecka w Kętrzynie, jakiej są narodowości i w jakim wieku.  

 Dyrektor poinformowała, że obecnie na stanie jest trzech cudzoziemców, w tym jeden chłopiec 

z  Afganistanu i jeden z Syrii, którzy deklarują chęć pozostania w placówce, natomiast jeden 

chłopiec samowolnie oddalił się i nie ma jeszcze informacji od służb czy został zatrzymany, czy też 

sąd wyda decyzję o możliwości wykreślenia tej osoby ze stanu z uwagi na skuteczne oddalenia.  

 

 

Ad. pkt 10 

INFORMACJA NA TEMAT FUNKCJONOWANIA DOMU POMOCY SPOŁECZNEJ W KĘTRZYNIE W 2021 R. 

 Przewodnicząca Rady poinformowała, że sprawozdanie zostało przesłane radnym drogą 

mailową (zał. nr 9) i poprosiła Dyrektor Martę Żelazną o zabranie głosu. 

 Dyrektor Marta Żelazna poprosiła o zadawanie pytań i wyjaśniła, że 2021 roku głównym 

zmartwieniem był koronawirus i utrudnione kontakty mieszkańców z rodzinami. Dyrektor dodała, że 

stopień wyszczepienia wśród mieszkańców oraz personelu jest już wysoki, więc może w najbliższym 

czasie zostaną w pełni przywrócone odwiedziny. Dyrektor dodała, że największym problemem Domu 

Pomocy Społecznej jest obecnie brak skierowań. 

 Radny Jarosław Pieniak zapytał jakie konsekwencje dla placówki i powiatu niesie brak 

umieszczeń w Domu Pomocy Społecznej.  

 Dyrektor wyjaśniła, że jest już po wstępnych rozmowach ze Starostą i działania będą szły  

w kierunku zmniejszenia miejsc i wchodzenia w inne projekty. Dyrektor wyjaśniła, że nie ma innego 

wyjścia, ponieważ w tym czasie jest bardzo trudno o skierowania. 

 Starosta poinformował, że sytuacja monitorowana jest na bieżąco i co tydzień Dyrektor Marta 

Żelazna relacjonuje obecny stan i faktycznie została podjęta decyzja o zejściu z liczby miejsc, a wolne 

pomieszczenia zostaną wykorzystane na trochę inny profil działalności, który jest atrakcyjny pod 

względem finansowym. 
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Radni nie zgłosili pytań ani uwag do przedstawionego sprawozdania.  

 

Przewodnicząca zamknęła pkt 10 porządku obrad i poinformowała, że w związku  

z wprowadzeniem projektu uchwały, który nie był opiniowany przez komisje stałe zarządzi w tym 

momencie przerwę w obradach w celu przeprowadzenia posiedzeń komisji.  

 

 

Ad. pkt 11 

PODJĘCIE UCHWAŁ 

Po wznowieniu obrad Przewodnicząca Rady przeszła do kolejnego punktu posiedzenia,  
a mianowicie podjęcia przewidzianych w porządku obrad XLV sesji Rady Powiatu uchwał w sprawach: 

 

a) zmiany składu osobowego komisji stałej problemowej Budżetu, Promocji, Transportu, 
Infrastruktury, Rolnictwa i Ochrony Środowiska Rady Powiatu w Kętrzynie 

 Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że projekt uchwały nie był opiniowany przez 
komisje stałe z uwagi na personalny charakter. 

 Następnie Przewodnicząca wyjaśniła, że skład Komisji Budżetu, Promocji, Transportu, 
Infrastruktury, Rolnictwa i Ochrony Środowiska zmienia się ze względu na wygaśnięcie mandatu pana 
Jana Adamowicza, a ponadto pisemną deklarację przystąpienia do komisji zgłosiła radna Ewa Wronisz.  

Radni nie zgłosili dodatkowych pytań do projektu uchwały. 
 

 Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt uchwały Rady Powiatu w Kętrzynie  
w sprawie zmiany składu osobowego komisji stałej problemowej Budżetu, Promocji, Transportu, 
Infrastruktury, Rolnictwa i Ochrony Środowiska Rady Powiatu w Kętrzynie, który został podjęty 
jednogłośnie głosami 17 „za” i nosi numer XLV/378/2022 (zał. nr 10). 1 osoba nie brała udziału  
w głosowaniu. 

 

b) powołania Przewodniczącego komisji stałej Budżetu, Promocji, Transportu, 
Infrastruktury, Rolnictwa i Ochrony Środowiska Rady Powiatu w Kętrzynie 

 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że projekt uchwały nie był opiniowany przez 
komisje stałe z uwagi na personalny charakter. 
 
 Przewodnicząca poprosiła o zgłoszenie kandydatury na funkcję Przewodniczącego komisji stałej 
Budżetu, Promocji, Transportu, Infrastruktury, Rolnictwa i Ochrony Środowiska Rady Powiatu  
w Kętrzynie.  
 
 Starosta Michał Kochanowski zgłosił kandydaturę Ryszarda Kawczyńskiego i wyjaśnił, że radny 
jest członkiem komisji od początku kadencji, a podczas posiedzeń zawsze zabiera głos w sposób 
konstruktywny i merytoryczny. Ponadto Starosta powiedział, że radny jest doświadczonym 
samorządowcem, byłym zastępcą Burmistrza Reszla, a także ma doświadczenie jako radny Sejmiku 
Województwa Warmińsko-Mazurskiego. 
 
 Przewodnicząca zapytała czy radny Ryszard Kawczyński wyraża zgodę na kandydowanie na 
funkcję przewodniczącego komisji.  
 Radny Ryszard Kawczyński wyraził zgodę. 
 
 Z uwagi na brak innych kandydatur Przewodnicząca poddała pod głosowanie zamknięcie listy 
kandydatów.  
 Lista została zamknięta głosami 16 „za” i 1 „wstrzymującym się”. 1 osoba nie brała udziału  
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w głosowaniu.  
 

Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt uchwały Rady Powiatu w Kętrzynie  
w sprawie powołania Przewodniczącego komisji stałej Budżetu, Promocji, Transportu, Infrastruktury, 
Rolnictwa i Ochrony Środowiska Rady Powiatu w Kętrzynie, który został podjęty jednogłośnie głosami 
17 „za” i nosi numer XLV/379/2022 (zał. nr 11).  

 

c) udzielenia pomocy finansowej Samorządowi Województwa Warmińsko-Mazurskiego na 
dofinansowanie zadań związanych z funkcjonowaniem Biura Regionalnego 
Województwa Warmińsko-Mazurskiego w Brukseli w roku 2022 

Przewodnicząca Rady Powiatu zapytała Przewodniczących komisji stałych o opinie na temat 
projektu przedmiotowej uchwały. Opinie komisji były pozytywne.  

 
Radni nie zgłosili dodatkowych pytań do projektu uchwały. 

 
Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt uchwały Rady Powiatu w Kętrzynie  

w sprawie udzielenia pomocy finansowej Samorządowi Województwa Warmińsko-Mazurskiego na 
dofinansowanie zadań związanych z funkcjonowaniem Biura Regionalnego Województwa 
Warmińsko-Mazurskiego w Brukseli w roku 2022, który został podjęty jednogłośnie głosami 17 „za”  
i nosi numer XLV/380/2022 (zał. nr 12). 1 osoba nie brała udziału w głosowaniu.  

 

d) powołania komisji konkursowej w celu przeprowadzenia konkursu na stanowisko 
dyrektora Zespołu Opieki Zdrowotnej w Reszlu 

 
Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że projekt uchwały nie był opiniowany przez 

komisje stałe z uwagi na personalny charakter. 
 
 Przewodnicząca poprosiła o zgłoszenie kandydatów do komisji konkursowej w celu 
przeprowadzenia konkursu na stanowisko dyrektora Zespołu Opieki Zdrowotnej w Reszlu. 

Starosta Michał Kochanowski poinformował, że Rada może wskazać od 3 do 6 przedstawicieli 
powiatu, w związku z czym zaproponował, aby na przewodniczącego, który jest jednocześnie lekarzem 
wskazać radnego Krzysztofa Tytmana, a na pozostałych członków radnego Bartosza Walewskiego oraz 
Wicestarostę Andrzeja Lewandowskiego.  
 

Przewodnicząca zapytała zgłoszonych radnych czy wyrażają zgodę na kandydowanie do składu 
komisji konkursowej. 
 Radni wyrazili zgodę. 
 
 Z uwagi na brak innych kandydatur Przewodnicząca poddała pod głosowanie zamknięcie listy 
kandydatów.  
 Lista została zamknięta głosami 17 „za”. 1 osoba nie brała udziału w głosowaniu.  
 
 

Radni nie zgłosili dodatkowych pytań do projektu uchwały. 
 

Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt uchwały Rady Powiatu w Kętrzynie  
w sprawie udzielenia pomocy finansowej Samorządowi Województwa Warmińsko-Mazurskiego na 
dofinansowanie zadań związanych z funkcjonowaniem Biura Regionalnego Województwa 
Warmińsko-Mazurskiego w Brukseli w roku 2022, który został podjęty jednogłośnie głosami 17 „za”  
i nosi numer XLV/381/2022 (zał. nr 13). 1 osoba nie brała udziału w głosowaniu.  
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e) uzupełnienia składu osobowego Rady Społecznej Szpitala Powiatowego w Kętrzynie 
 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że projekt uchwały nie był opiniowany przez 
komisje stałe z uwagi na personalny charakter. 
 
 Starosta Michał Kochanowski poinformował, że na początku kadencji została przyjęta zasada  
o angażowaniu Wójtów i Burmistrzów w sprawy szpitala, między innymi poprzez obecność 
przedstawicieli w Radzie Społecznej Szpitala Powiatowego w Kętrzynie. Starosta dodał, że Burmistrz 
Korsz przesłał deklarację o chęci przystąpienia do Rady Społecznej, w związku z tym Starosta zgłosił 
kandydaturę pana Jana Adama Adamowicza.  
 
 Z uwagi na brak innych kandydatur Przewodnicząca poddała pod głosowanie zamknięcie listy 
kandydatów.  
 Lista została zamknięta głosami 17 „za”. 1 osoba nie brała udziału w głosowaniu.  
 
Obrady opuścił radny Zbigniew Olenkowicz oraz radny Łukasz Wiśniewski.  
 

Radni nie zgłosili dodatkowych pytań do projektu uchwały. 
 

Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt uchwały Rady Powiatu w Kętrzynie  
w sprawie uzupełnienia składu osobowego Rady Społecznej Szpitala Powiatowego w Kętrzynie, który 
został podjęty jednogłośnie głosami 16 „za” i nosi numer XLV/382/2022 (zał. nr 14).  

 

f) zmiany uchwały Nr XL/333/2021 Rady Powiatu w Kętrzynie z dnia 21 października 2021 
roku w sprawie ustalenia na obszarze powiatu kętrzyńskiego opłat za usuwanie pojazdu  
z drogi  i  jego przechowywanie na parkingu strzeżonym oraz wysokości kosztów  
w przypadku odstąpienia od wykonania dyspozycji usunięcia pojazdu, obowiązujących 
w 2022 roku 

 
Przewodnicząca poinformowała, że podczas posiedzeń komisji stałych projekt uchwały uzyskał 

pozytywne opinie.  
 

Radni nie zgłosili dodatkowych pytań do projektu uchwały. 
 

Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt uchwały Rady Powiatu w Kętrzynie  
w sprawie zmiany uchwały Nr XL/333/2021 Rady Powiatu w Kętrzynie z dnia 21 października 2021 
roku w sprawie ustalenia na obszarze powiatu kętrzyńskiego opłat za usuwanie pojazdu  z drogi   
i  jego przechowywanie na parkingu strzeżonym oraz wysokości kosztów w przypadku odstąpienia 
od wykonania dyspozycji usunięcia pojazdu, obowiązujących w 2022 roku, który został podjęty 
głosami 15 „za” oraz 1 „przeciw” i nosi numer XLV/383/2022 (zał. nr 15).  

 

g) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Kętrzyńskiego na lata 2022 – 2035 
 

 Przewodnicząca Rady Powiatu zapytała Przewodniczących komisji stałych o opinie na temat 
projektu przedmiotowej uchwały. Opinie komisji były pozytywne.  

 Starosta Michał Kochanowski przedstawił autopoprawkę Zarządu Powiatu, która zawiera 
następujące zmiany: 

1. zwiększenie planu dochodów i wydatków o kwotę 53 490 zł z tytułu pozyskanych środków  
z Funduszu Przeciwdziałania COVID-19, z przeznaczeniem na przygotowanie i zabezpieczenie 
Domu Pomocy Społecznej w Kętrzynie przed wzrostem zakażeń wywołanych wirusem SARS- 
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CoV-2, w tym na zakup środków ochrony osobistej, niezbędnego sprzętu i wyposażenia,  
a także na zapewnienie kadry niezbędnej do utrzymania ciągłości usług świadczonych przez 
DPS; 

2. przeniesienie planu wydatków pomiędzy rozdziałami i paragrafami ( z poręczeń i zakupu usług 
pozostałych) w kwocie 56 608 zł w związku z otwarciem ofert na wartość wyższą niż 
planowana w budżecie na wykonanie zadania usuwanie pojazdów oraz prowadzenie parkingu 
strzeżonego dla pojazdów usuniętych w przypadkach, o których mowa w art. 130 a ust. 1 lub 2 
Prawa o ruchu drogowym.  

 
Radni nie zgłosili dodatkowych pytań do projektu uchwały. 
 
Przewodnicząca zapytała radnych czy zgłaszają sprzeciw aby przegłosować autopoprawkę wraz 

z projektem uchwały. 
Radni nie zgłosili sprzeciwu.  

 
Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt uchwały Rady Powiatu w Kętrzynie  

w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Kętrzyńskiego na lata 2022 – 2035 wraz 
z autopoprawką, który został podjęty jednogłośnie głosami 16 „za” i nosi numer XLV/384/2022 (zał. nr 
16).  

 

h) zmian w budżecie powiatu na rok 2022 
  

Przewodnicząca Rady Powiatu zapytała Przewodniczących komisji stałych o opinie na temat 
projektu przedmiotowej uchwały. Opinie komisji były pozytywne.  

Starosta Michał Kochanowski przedstawił autopoprawkę Zarządu Powiatu, która zawiera 
następujące zmiany: 

1. zwiększenie planu dochodów i wydatków o kwotę 53 490 zł z tytułu pozyskanych środków  
z Funduszu Przeciwdziałania COVID-19, z przeznaczeniem na przygotowanie i zabezpieczenie 
Domu Pomocy Społecznej w Kętrzynie przed wzrostem zakażeń wywołanych wirusem SARS- 
CoV-2, w tym na zakup środków ochrony osobistej, niezbędnego sprzętu i wyposażenia,  
a także na zapewnienie kadry niezbędnej do utrzymania ciągłości usług świadczonych przez 
DPS; 

2. przeniesienie planu wydatków pomiędzy rozdziałami i paragrafami ( z poręczeń i zakupu usług 
pozostałych) w kwocie 56 608 zł w związku z otwarciem ofert na wartość wyższą niż 
planowana w budżecie na wykonanie zadania usuwanie pojazdów oraz prowadzenie parkingu 
strzeżonego dla pojazdów usuniętych w przypadkach, o których mowa w art. 130 a ust. 1 lub 2 
Prawa o ruchu drogowym.  

 
Radni nie zgłosili dodatkowych pytań do projektu uchwały. 
 
Przewodnicząca zapytała radnych czy zgłaszają sprzeciw aby przegłosować autopoprawkę wraz 

z projektem uchwały. 
Radni nie zgłosili sprzeciwu.  

 
Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt uchwały Rady Powiatu w Kętrzynie  

w sprawie zmian w budżecie powiatu na rok 2022 wraz z autopoprawką, który został podjęty 
jednogłośnie głosami 16 „za” i nosi numer XLV/385/2022 (zał. nr 17).  

 

i) przedłużenia terminu do załatwienia skargi na działania Powiatowego Centrum 
Pomocy Rodzinie w Kętrzynie 

 

Przewodnicząca Rady Powiatu zapytała Przewodniczących komisji stałych o opinie na temat 
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projektu przedmiotowej uchwały. Opinie komisji były pozytywne.  

Obrady opuścił radny Bartosz Walewski.  

 

Radni nie zgłosili dodatkowych pytań do projektu uchwały. 
 

Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt uchwały Rady Powiatu w Kętrzynie  
w sprawie przedłużenia terminu do załatwienia skargi na działania Powiatowego Centrum Pomocy 
Rodzinie w Kętrzynie, który został podjęty jednogłośnie głosami 15 „za” i nosi numer XLV/386/2022 
(zał. nr 18).  

 

Ad. pkt 12 

Podjęcie stanowiska w sprawie wyrażenia zgody na użycie herbu Powiatu Kętrzyńskiego 

 

Do posiedzenia w trybie zdalnym dołączył radny Łukasz Wiśniewski.  

 

Przewodnicząca Rady Powiatu zapytała Przewodniczących komisji stałych o opinie na temat 
projektu stanowiska. Opinie komisji były pozytywne.  

Radni nie zgłosili dodatkowych pytań do projektu stanowiska. 
 

Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt stanowiska Rady Powiatu w Kętrzynie  
w sprawie wyrażenia zgody na użycie herbu Powiatu Kętrzyńskiego, który został przyjęty jednogłośnie 
głosami 16 „za” (zał. nr 19).  

 

Ad. pkt 13 

PRZYJĘCIE PROTOKOŁU 

 Przewodnicząca Rady Powiatu poddała pod głosowanie projekt protokołu z XLIV sesji Rady 

Powiatu w Kętrzynie, który został przyjęty jednogłośnie głosami 16 „za”.  

 

Ad. pkt 14 

ZAKOŃCZENIE SESJI RADY POWIATU W KĘTRZYNIE 

 W wyniku wyczerpania porządku dziennego Przewodnicząca Rady zamknęła XLV sesję  

VI kadencji Rady Powiatu w Kętrzynie o godzinie 16:00. 

 

 

 

Protokołowała: 

M. Filipiak 

 

Przewodnicząca Rady Powiatu  

w Kętrzynie 

 

/-/ Urszula Baraniecka 


